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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  19/07/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Τουρισμού 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            

ΘΕΜΑ:  «Σε σύγχυση οι αιτούντες του προγράμματος ‘Τουρισμός για 

όλους’ » 
 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Σε απόλυτη σύγχυση βρίσκονται οι αιτούντες και όσοι πληρούν τα 

κριτήρια για το πρόγραμμα «Τουρισμός για όλους» ενόψει των θερινών 

διακοπών.  

Κατά την περσινή χρονιά υπήρχε πρόγραμμα τουρισμού του ΟΑΕΔ, κατά 

το οποίο όσοι αιτούντες απερρίφθησαν ή δεν εγκρίθηκαν οι αιτήσεις τους, 

μπορούσαν να αιτηθούν στο νέο τότε πρόγραμμα «Τουρισμός για όλους». 

Κατή την φετινή περίοδο πλην του προγράμματος του ΟΑΕΔ,  το 

πρόγραμμα «Τουρισμός για όλους» τίθεται εκ νέου σε εφαρμογή, με τη 

διαφορά ότι όσοι έχουν αιτηθεί στο αντίστοιχο πρόγραμμα του ΟΑΕΔ, δεν 

έχουν τη δυνατότητα επιβολής νέας αίτησης.  Το εν λόγω πρόγραμμα 

έλαβε τριήμερη παράταση  την 09/7/2021,  για όσους δεν πρόλαβαν να 

καταθέσουν την απαραίτητη αίτηση. 

Ωστόσο, είναι οξύμωρο να αποκλείονται από τη διαδικασία  όσοι έχουν 

αιτηθεί και στο αντίστοιχο πρόγραμμα του ΟΑΕΔ και δεν έχουν εγκριθεί. 

Ειδικά μάλιστα όταν κατά τη δήλωση της  Υφυπουργού Σ. Ζαχαράκ « Ήδη 

έχουμε 368.000 voucher από πέρσι, είχαν χρησιμοποιηθεί περίπου 40.000, 

έχουν μείνει δηλαδή ας πούμε 320.000 συν τα φετινά, μπορούμε να 

φθάσουμε φέτος σε περισσότερους από 600.000 ωφελούμενους του 

προγράμματος». 
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Σημειώνεται δε, ότι εν τοις πράγμασι όσοι έχουν αιτηθεί στο πρόγραμμα 

του ΟΑΕΔ δεν δύνανται να αιτηθούν στο πρόγραμμα «Τουρισμός για 

όλους»,  καθώς μέχρι τη λήξης της  προθεσμία του δεύτερου 

προγράμματος δεν θα έχουν εγκριθεί ή απορριφθεί οι αιτήσεις που 

αφορούν τον ΟΑΕΔ. 

Συνεπώς, το πρόγραμμα «Τουρισμός για όλους», στο οποίο μετά την 

έγκριση των αιτήσεων οι δικαιούχοι επιλέγονται κατόπιν κληρώσεως 

φέρεται να μη λειτουργεί ορθά και να μην εξυπηρετεί πλήρως το σκοπό 

για το οποίο θεσπίστηκε, ήτοι την διευκόλυνση χιλιάδων συμπολιτών μας. 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Για ποιους λόγους υπάρχει πλεόνασμα περί τα 380.000 ‘κουπόνια’ 

από την περσινή περίοδο; 

2) Γιατί δεν αποκλείονται από τη διαδικασία, όσοι κατά την περσινή 

περίοδο έλαβαν τα κουπόνια αλλά εν τέλει δεν τα χρησιμοποίησαν, 

στερώντας από κάποιο άλλο συμπολίτη μας να διευκολυνθεί  από το 

εν λόγω πρόγραμμα; 

3) Γιατί εφόσον υπάρχει υπόλοιπο κουπονιών από την περσινή περίοδο 

η επιλογή των τελικών δικαιούχων γίνεται κατόπιν κληρώσεως; 

4)  Ποιος είναι ο τελικός αριθμός των αιτήσεων άμα τη λήξει της 

καταληκτικής προθεσμίας και σε τι ενέργειες θα προβείτε αν ο 

αριθμός αιτήσεων δεν ξεπεράσουν το συνολικό αριθμό κουπονιών; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




